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BIULETYN  RODZINY  RODZIN  
WYDANIE  SPECJALNE   

 

 
 

 

W dniu 22 wrzeŜnia 2015 r. odszedğ do Domu Ojca 

Ŝp. ks. Feliks Folejewski SAC 

Ojciec Duchowny Ruchu i Stowarzyszenia Apostolskiego Rodzina Rodzin. 

 

Jak Dobry Pasterz, znağ swoje owce z czterech 
pokoleŒ Rodziny Rodzin i Ũycie swe oddawağ za 
nie. Otwierağ przed nami niezgğňbione bogactwo 
Miğosierdzia BoŨego, uczŃc bezgranicznego 
zaufania Chrystusowi i nieustannej wdziňcznoŜci. 

Jezu ufamy Tobie, Ũe przygarnŃğeŜ naszego Ojca. 

 

 
Wdziňczna Rodzina Rodzin 

 
 

 

W imieniu cağej Rodziny PallotyŒskiej, Wsp·ğbraci Stowarzyszenia Apostolstwa 
Katolickiego Prowincji Chrystusa Kr·la, a zwğaszcza Wsp·lnoty SAC w Warszawie, ze 
smutkiem zawiadamiamy,  Ũe w nocy z 22 na 23 wrzeŜnia 2015 r., przeŨywszy 81 lat, 
odszedğ do Domu Miğosiernego Ojca nasz drogi Wsp·ğbrat 

śP. KS. FELIKS FOLEJEWSKI SAC 

Zafascynowany BoŨym Miğosierdziem, kt·re gğosiğ sğowem i przykğadem; zakochany 
w OjczyŦnie, kt·rŃ kochağ jak matkň; wierny Stowarzyszeniu i misji apostolskiej 
w Ŝwiecie, kt·rŃ do koŒca peğniğ z wielkim zaangaŨowaniem, ks. Feliks Folejewski SAC 
ostatnie dni Ũycia naznaczone cierpieniem spňdziğ otoczony troskŃ i modlitwŃ 
Wsp·ğbraci, najbliŨszej Rodziny, zaprzyjaŦnionych lekarzy i Przyjaci·ğ z ĂRodziny 
Rodzinò. 

Wsp·ğbracia SAC 
Stowarzyszenie Apostolstwa Katolickiego (Pallotyni) 
Prowincja Chrystusa Kr·la ï ZarzŃd Prowincjalny 
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bƻŎƴŜ ŎȊǳǿŀƴƛŜ ǇǊȊȅ ǘǊǳƳƴƛŜ YǎƛťŘȊŀ CŜƭƛƪǎŀ   

  ² ǇǊȊŜŘŘȊƛŜƵ ǇƻƎǊȊŜōǳ ǿ ǇƛŊǘŜƪ нр ǿǊȊŜǏƴƛŀ ƻ ƎƻŘȊΦ нлΦлл ǊƻȊǇƻŎȊťƱƻ ǎƛť ŎȊǳǿŀƴƛŜ ƴƻŎƴŜ ǇǊȊȅ YǎƛťŘȊǳ CŜƭƛƪǎƛŜΦ 
YƻǏŎƛƽƱ Yǎƛťȍȅ tŀƭƭƻǘȅƴƽǿ ƴŀ {ƪŀǊȅǎȊŜǿǎƪƛŜƧ ǿȅǇŜƱƴƛƻƴȅ ōȅƱ ǊƻŘȊƛƴŊΣ ōƭƛǎƪƛƳƛΣ ŎŀƱȅƳƛ ǊƻŘȊƛƴŀƳƛ Ȋ ƳŀƱȅƳƛ ŘȊƛŜŏƳƛ 
ȊŜ ǿǎǇƽƭƴƻǘȅ wƻŘȊƛƴȅ wƻŘȊƛƴΣ ǇǊȊȅƧŀŎƛƽƱƳƛΦ 

tƻŘ ǇǊȊŜǿƻŘƴƛŎǘǿŜƳ ƪǎΦ ½Ŝƴƻƴŀ Iŀƴŀǎŀ ƛ ǿǎǇƽƱōǊŀŎƛ Ǉŀƭƭƻǘȅƴƽǿ ƻŘǇǊŀǿƛƻƴŜ ōȅƱȅ bƛŜǎȊǇƻǊȅ ÀŀƱƻōƴŜΣ ŀ ǇƽȋƴƛŜƧ 
ǿȅŘƱǳȍƻƴȅ wƽȍŀƴƛŜŎ ƻŘƳŀǿƛŀƴȅ ǇǊȊŜȊ ŘȊƛŜŎƛΦ ² ǿƛŜƭƪƛƳ ǎƪǳǇƛŜƴƛǳ Řƻ ǇƽȋƴȅŎƘ ƎƻŘȊƛƴ ƴƻŎƴȅŎƘ ǇǊȊŜǎǳǿŀƱŀ ǎƛť 
ǇǊƻŎŜǎƧŀ ǎŜǘŜƪ ƻǎƽōΣ ƪǘƽǊŜ ǇƻŘŎƘƻŘȊƛƱȅ Řƻ ǘǊǳƳƴȅ ŀōȅ ƻǎǘŀǘƴƛƳ ƎŜǎǘŜƳΣ ǳŎŀƱƻǿŀƴƛŜƳ ǎǘǳƱȅΣ ǿ ƪǘƽǊŜƧ bŀǎȊ 
Ukochany Ojciec 5ǳŎƘƻǿȅ ƻŘǇǊŀǿƛŀƱ ǎǿƻƧŊ ƻǎǘŀǘƴƛŊ aǎȊť ǏǿΦ ƛ ƳƻŘƭƛǘŜǿƴȅƳ ǎƪǳǇƛŜƴƛŜƳΣ ǇƻȍŜƎƴŀŏ ǘŀƪ ōƭƛǎƪŊ 
ǿǎȊȅǎǘƪƛƳ ƻǎƻōťΦ ²ƛŜƭŜ ƻǎƽō ǿǇƛǎȅǿŀƱƻ ǎƛť Řƻ YǎƛťƎƛ YƻƴŘƻƭŜƴŎȅƧƴŜƧΣ ƪǘƽǊŀ ōȅƱŀ ǊƽǿƴƛŜȍ ǿȅƱƻȍƻƴŀ ǿ Řƴƛǳ 
ǇƻƎǊȊŜōǳ ǿ ƪŀǘŜŘǊȊŜ ǇǊŀǎƪƛŜƧΦ ¢ƱŜƳ ǘŜƎƻ ƳƻŘƭƛǘŜǿƴŜƎƻ ŎȊǳǿŀƴƛŀ ōȅƱ ǇǊƻƎǊŀƳ ǎƱƻǿƴƻ-muzyczny przygotowany 
ǇǊȊŜȊ wƻŘȊƛƴť wƻŘȊƛƴΦ /ȊǳǿŀƴƛŜ ǿ ƪƻǏŎƛŜƭŜ ǇǿΦ /ƘǊȅǎǘǳǎŀ YǊƽƭŀ ȊŀƪƻƵŎȊȅƱŀ aǎȊŀ ǏǿΦ Ȋ ǇƻȍŜƎƴŀƭƴŊ ƘƻƳƛƭƛŊ ƪǎΦ 
ǇǊƻŦΦ /ȊŜǎƱŀǿŀ tŀǊȊȅǎȊƪŀΣ Ǉƻ ƪǘƽǊŜƧ ƻ ƎƻŘȊΦ фΦлл Ǌŀƴƻ ƴŀǎǘŊǇƛƱƻ ǿȅǇǊƻǿŀŘȊŜƴƛŜ Řƻ ƪŀǘŜŘǊȅ ǿŀǊǎȊŀǿǎƪƻ- praskiej.   

¦ǊƻŎȊȅǎǘƻǏŎƛ ǇƻƎǊȊŜōƻǿŜΦ            

¢ȅǎƛŊŎŜ ƻǎƽō ǳŎȊŜǎǘƴƛŎȊȅƱȅ нс ǿǊȊŜǏƴƛŀ ǿŜ aǎȊȅ |ǿƛťǘŜƧ ǇƻƎǊȊŜōƻǿŜƧ ƪǎΦ CŜƭƛƪǎŀ CƻƭŜƧŜǿǎƪƛŜƎƻ {!/Φ ¦ǊƻŎȊȅǎǘƻǏŏ 
ǿ ƪƻǏŎƛŜƭŜ ƪŀǘŜŘǊŀƭƴȅƳ ǏǿΦ CƭƻǊƛŀƴŀ ǇǊȊȅǇƻƳƛƴŀƱŀ ǿƛŜƭƪƛŜ ǊƻŘȊƛƴƴŜ ǎǇƻǘƪŀƴƛŜΦ tǊȊȅōȅƱȅ ǿƛŜƭƻǇƻƪƻƭŜƴƛƻǿŜ ǊƻŘȊiny 
wǳŎƘǳ !ǇƻǎǘƻƭǎƪƛŜƎƻ αwƻŘȊƛƴŀ wƻŘȊƛƴέΣ ƪǘƽǊŜƎƻ ƪǎΦ CŜƭƛƪǎ ǇǊȊŜȊ ǇƻƴŀŘ рл ƭŀǘ ōȅƱ ŘǳǎȊǇŀǎǘŜǊȊŜƳ ƛ hƧŎŜƳ 
5ǳŎƘƻǿƴȅƳΦ [ƛŎȊƴƛŜ ƻōŜŎƴƛ ōȅƭƛ ƪŀǇƱŀƴƛΣ ǎƛƻǎǘǊȅ ȊŀƪƻƴƴŜ ǿƛŜƭǳ ȊƎǊƻƳŀŘȊŜƵΣ ƳƛŜǎȊƪŀƵŎȅ ²ŀǊǎȊŀǿȅ ƛ ƎƻǏŎƛŜ Ȋ 
ǊƽȍƴȅŎƘ ǎǘǊƻƴ tƻƭǎƪƛΣ ǇǊȊŜŘǎǘŀǿƛŎƛŜƭŜ YŀƴŎŜƭŀǊƛƛ tǊŜȊȅŘŜƴǘŀ wtΣ tǊŜȊȅŘŜƴǘ ²ŀǊǎȊŀǿȅΣ ǇǊȊȅōȅƱŀ ŘŜƭŜƎŀŎƧŀ Ȋ ƪƭƛƴƛƪƛ ǿ 
bƛŜƳŎȊŜŎƘΣ ƎŘȊƛŜ ƪǎΦ CŜƭƛƪǎ ōȅƱ ǇŀŎƧŜƴǘŜƳΦ YǎƛŊŘȊ CŜƭƛƪǎ Ȋ ƪŀȍŘȅƳ ǎǘǿŀǊȊŀƱ ǎǿƻƛǎǘŊ ǊŜƭŀŎƧťΣ ƪŀȍŘȅ Ȋ ƻōŜŎƴȅŎƘ ŎƻǏ 
ƻŘ ƴƛŜƎƻ ƻǘǊȊȅƳŀƱΣ ǿȅŎƘƻŘȊƛƱ Ȋ ǘȅŎƘ ƪƻƴǘŀƪǘƽǿ ǿȊƳƻŎƴƛƻƴȅ ς ƳƽǿƛƱ ǿ ƘƻƳƛƭƛƛ ǇǊȊŜǿƻŘƴƛŎȊŊŎȅ aǎȊȅ ǏǿΦ ƪǎΦ ŀōǇ 
IŜƴǊȅƪ IƻǎŜǊ {!/Φ ¢ŜƭŜƎǊŀƳȅ ƪƻƴŘƻƭŜƴŎȅƧƴŜ ǇǊȊŜǎƱŀƭƛ ƛƴƴȅƳƛ ǇǊŜȊȅŘŜƴǘ tƻƭǎƪƛ !ƴŘǊȊŜƧ 5ǳŘŀΣ ǇǊȊŜƱƻȍŜƴƛ Ȋŀƪƻƴƽǿ 
ƪǎƛťȍȅ Ǉŀƭƭƻǘȅƴƽǿ ƻǊŀȊ ǎƛƽǎǘǊ ǇŀƭƭƻǘȅƴŜƪ Ȋ ȊŀƎǊŀƴƛŎȅΦ 

Ks. abp ƴŀƪǊŜǏƭƛƱ ȍȅŎƛŜ ƛ ŘǳŎƘƻǿŜ ǇǊȊŜǎƱŀƴƛŜ ȊƳŀǊƱŜƎƻ ƪŀǇƱŀƴŀΣ ƳƽǿƛƱ ƻ 
ƧŜƎƻ ȊƛŜƳǎƪƛŜƧ ŘǊƻŘȊŜ Řƻ αƴƻǿŜƧ ƛ ƻǎǘŀǘŜŎȊƴŜƧ ǇŜǊǎǇŜƪǘȅǿȅέΣ ƧŀƪŊ ƧŜǎǘ 
Niebo. ς |ǿƛťǘŜƧ ǇŀƳƛťŎƛ ƪǎΦ CŜƭƛƪǎ ƳƛŀƱ ǏǿƛŀŘƻƳƻǏŏ ƻŦƛŀǊƴƛŎȊŜƎƻ 
ŎƘŀǊŀƪǘŜǊǳ ǎǿŜƎƻ ȍȅŎƛŀ ς ǿǎƪŀȊŀƱ ƪǎΦ ŀōǇ IƻǎŜǊΦ - To co zdumiewa w jego 
ȍȅŎƛǳΣ ǘƻ ŦŀƪǘΣ ȍŜ ǿǎȊȅǎǘƪƛŜ ǇǊȊŜŎƛǿƴƻǏŎƛ ǘǊŀƪǘƻǿŀƱ Ƨŀƪƻ ŘŀǊ ƻŘ .ƻƎŀΦ 

YǎƛŊŘȊ CƻƭŜƧŜǿǎƪƛ ŘƻǏǿƛŀŘŎȊƻƴȅ ǘǊȊŜƳŀ ȊŀǿŀƱŀƳƛΣ ǏƳƛŜǊŎƛŊ ƪƭƛƴƛŎȊƴŊΣ 
ƻǇŜǊŀŎƧŀƳƛ ƪŀǊŘƛƻƭƻƎƛŎȊƴȅƳƛ ōȅƱ ǏǿƛŀŘƻƳ ǘŜƎƻΣ ȍŜ tŀƴ .ƽƎ ƳƻȍŜ Ǝƻ 
ǇƻǿƻƱŀŏ ǿ ƪŀȍŘŜƧ ŎƘǿƛƭƛΦ ς hƴ ōȅƱ ƎƻǘƻǿȅΣ ƎŘȅ ǇƛǎŀƱ ǎǿƽƧ ǘŜǎǘŀƳŜƴǘ р 

marca br. Dlatego poȊƻǎǘŀǿƛƻƴȅ ǇǊȊŜȊ ƴƛŜƎƻ ǘŜǎǘŀƳŜƴǘ ƧŜǎǘ ŘǳŎƘƻǿȅƳ ŘǊƻƎƻǿǎƪŀȊŜƳΦ LƴǎǇƛǊŀŎƧŊ ǘŜǎǘŀƳŜƴǘǳ 
ōȅƱŀ ǏǿΦ ǎΦ Cŀǳǎǘȅƴŀ YƻǿŀƭǎƪŀΦ hƴŀ ōȅƱŀ Řƭŀ ƴƛŜƎƻ ǇǊȊŜǿƻŘƴƛƪƛŜƳ ŘǳŎƘƻǿȅƳ ς ǇƻŘƪǊŜǏƭƛƱ ƪǎΦ ŀōǇ IƻǎŜǊΦ ²ȅƧŀǏƴƛƱΣ 
ȍŜ ǎƱƻǿŀ αWŜȊǳΣ ǳŦŀƳ ¢ƻōƛŜέ ōȅƱȅ ǏǿƛŀǘƱŜƳ ƛ ǇǊƻƎǊŀƳŜƳ ȍȅŎƛŀ ȊƳŀǊƱŜƎƻ ƪŀǇƱŀƴŀΣ ŀ ǘŀƪȍŜ ǎǿƻƛǎǘȅƳ ƘȅƳƴŜƳ 
ǿŘȊƛťŎȊƴƻǏŎƛ Ȋŀ ǿǎȊȅǎǘƪƻΣ Ŏƻ ƻǘǊȊȅƳŀƱΦ ς hƴ ǿƛŘȊƛŀƱ ŘƻōǊƻΣ ƧŀƪƛŜƎƻ ƧŜǎǘ ƻŘōƛƻǊŎŊΦ WŜǏƭƛ ŘƻōǊŀ .ƻȍŜƎƻ ƴƛŜ 
ŘƻǎǘǊȊŜƎŀƳȅΣ ƴƛŜ ŘƻǎǘǊȊŜƎŀƳȅ ŘƻōǊƻŎƛ .ƻȍŜƧΣ ƭǳŘȊƛ ƛ ǎǘŊŘ ƧŜǎǘŜǏƳȅ ƭǳŘȋƳƛ ǎƳǳǘƴȅƳƛΣ ȊŀǿƛŜŘȊƛƻƴȅƳƛ ς ȊŀǳǿŀȍȅƱ 
ksiŊŘȊ ŀǊŎȅōƛǎƪǳǇΦ ½ǿǊƽŎƛƱ ǳǿŀƎť ƴŀ ǿŜȊǿŀƴƛŜ Řƻ ǏǿƛťǘƻǏŎƛ ǎƪƛŜǊƻǿŀƴŜ ǇǊȊŜȊ ƪǎΦ CƻƭŜƧŜǿǎƪƛŜƎƻ Řƻ ǿǎȊȅǎǘƪƛŎƘΦ ς 
¢ƻ ƧŜǎǘ ƴŀƧōŀǊŘȊƛŜƧ ǇƻǿǎȊŜŎƘƴŜΣ ƴŀƧōŀǊŘȊƛŜƧ ǊŀŘȅƪŀƭƴŜ ǇƻǿƻƱŀƴƛŜ ƪŀȍŘŜƎƻ ŎȊƱƻǿƛŜƪŀΦ ώΧϐ ς ǇƻŘƪǊŜǏƭƛƱ ƪǎΦ ŀōǇ 
IƻǎŜǊΦ 5ȊƛťƪƻǿŀƱ ǏǇΦ ƪǎΦ CŜƭƛƪǎƻǿƛ Ȋŀ αǿǎǇŀƴƛŀƱŊ ƭŜƪŎƧť ƳƛƱƻǏŎƛ .ƻƎŀ ƛ ŎȊƱƻǿƛŜƪŀέΦ 

tƻ aǎȊȅ ǏǿΦ ƴŀ ŎƳŜƴǘŀǊȊǳ .ǊƽŘƴƻǿǎƪƛƳ ǇǊȊȅ ǘǊǳƳƴƛŜ ȊƳŀǊƱŜƎƻΣ ǿǏǊƽŘ ǘƱǳƳǳ ǳŎȊŜǎǘƴƛƪƽǿ ƪǎΦ ŀōǇ ǇƻǿƛŜŘȊƛŀƱΥ ς 
5ƻ ƧŜƎƻ ƎǊƻōǳ ƳƻȍŜƳȅ ǇǊȊȅŎƘƻŘȊƛŏ ƛ ƳƻŘƭƛŏ ǎƛťΣ ǇǊƻǎƛŏ ƻ ƧŜƎƻ ǿǎǘŀǿƛŜƴƴƛŎǘǿƻΣ ƧŜƎƻ ƳƛǎƧŀ ŀǇƻǎǘƻƭǎƪŀ ǎƛť ƴƛŜ 
sƪƻƵŎȊȅƱŀΦ ¢Ǌǿŀ ƛ ōťŘȊƛŜ ǘǊǿŀƱŀ Ȋ ǿƛťƪǎȊŊ ƛƴǘŜƴǎȅǿƴƻǏŎƛŊΦ ς .ȅƱ ƪŀǇƱŀƴŜƳ ƴŀ ǿȊƽǊ {ŜǊŎŀ WŜȊǳǎƻǿŜƎƻ ς ŘƻŘŀƱΣ 
ǇǊȊȅǇƻƳƛƴŀƧŊŎΣ ȍŜ ƎŘȅ ƭŀǘŀ ǘŜƳǳ ƪǎΦ CŜƭƛƪǎ ǇƻƧŜŎƘŀƱ ƴŀ ƻǇŜǊŀŎƧť ǇǊȊŜǎȊŎȊŜǇǳ ǎŜǊŎŀΣ ƻǘǊȊȅƳŀƱ ƴŀǘŎƘƴƛŜƴƛŜΣ ȍŜ ƧŜƎƻ 
ǇǊȊŜǎȊŎȊŜǇŜƳ ōťŘȊƛŜ αWŜȊǳΣ ǳŦŀƳ ¢ƻōƛŜέΦ ς hǘǊȊȅƳŀƱ ǇǊȊŜǎȊŎȊŜǇ ŘǳŎƘƻǿȅΦ 

¢ǊǳƳƴť Ȋ ŎƛŀƱŜƳ ǏǇΦ ƪǎΦ CŜƭƛƪǎŀ CƻƭŜƧŜǿǎƪƛŜƎƻ ȊƱƻȍƻƴƻ ƴŀ /ƳŜƴǘŀǊȊǳ .ǊƽŘƴƻǿǎƪƛƳ ǿ ƪǿŀǘŜǊȊŜ ƪǎƛťȍȅ tŀƭƭƻǘȅƴƽǿ 
тм! ǊȊŊŘ LLLΦ            Redakcja 
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PoŨegnanie w imieniu Prezydenta RP 

       

 

Odczytağa Pani Urszula Doroszewska ï Doradca Prezydenta RP Andrzeja Dudy. 
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Poȍegnanie Ǐp. Ks. Feliksa Folejewskiego 
przez ks. ProwincjaƱa JƽȊŜŦŀ Lasaka SAC 

 
Jezu ufam Tobie!  
αWǳȍ ƻŘ ƴƻǿƛŎƧŀǘǳ ς ƴŀǇƛǎŀƱ ǿ ǘŜǎǘŀƳŜƴŎƛŜ YǎΦ Feliks - ǘŜ ǇǊƻǎǘŜ ǎƱƻǿŀΣ ōȅƱȅ ƳƻƛƳ ǏǿƛŀǘƱŜƳ ƛ 
ǇǊƻƎǊŀƳŜƳ ȍȅŎƛŀέΦ 
²ƛŜƭƻƪǊƻǘƴƛŜ ǎƱȅǎȊŀƱŜƳ ǘŜ ǎƱƻǿŀ ς podobnie jak wszyscy tu zebrani dzisiaj ς wypowiadane z 
ǳǏƳƛŜŎƘŜƳΣ ƴŀŘȊƛŜƧŊΣ ǊŀŘƻǏŎƛŊ ǇǊȊŜȊ YǎΦ CŜƭƛƪǎŀ, bo to byƱȅ ƧŜƎƻ ǇƻȊŘǊƻǿƛŜƴƛŀ ƛ ǇƻȍŜƎƴŀƴƛŀΦ ¢ƻ ōȅƱƻ 
ǘŀƪƛŜ Ƨǳȍ ƴƻǊƳŀƭƴŜ Řƭŀ ƻǎƽō ƪǘƽǊŜ ȊƴŀƱȅ YǎΦ CŜƭƪŀΦ WŜŘƴŀƪ ƻǎǘŀǘƴƛŜ ǘȅƎƻŘƴƛŜ ōȅƱȅ ǿŜǊȅŦƛƪŀŎƧŊ 
ǇǊŀǿŘȊƛǿƻǏŎƛ ǘȅŎƘ ǎƱƽǿΦ bŀƧǇƛŜǊǿ ƎŘȅ ŘƻǿƛŜŘȊƛŀƱ ǎƛŜ ƻ ŎƘƻǊƻōƛŜ ƴƻǿƻǘǿƻǊƻǿŜƧ ƛ ǇƻǘŜƳ ŘȊƛŜƵ Ǉƻ 
ŘƴƛǳΣ ƎŘȅ ȊŀŎȊȅƴŀƱƻ ōǊŀƪƻǿŀŏ ǎƛƱ ŀ ƻǊƎŀƴƛȊƳ ŘƻǏǿƛŀŘŎȊŀƱ ǇƻǿƻƭƴŜƎƻ ǿȅƴƛǎȊŎȊŀƴƛŀ. Nadal ǳŦŀƱ ōŜȊ 
ƪƻƵŎŀ WŜȊǳǎƻǿƛΦ ¢ƻ ōȅƱƻ W9½¦ ¦C!a ¢h.L9 ƴŀ ŘƻōǊŜ ƛ ƴŀ ȊƱŜΣ ǘŀƪ Ƨŀƪ ǿȅǇƻǿƛŜŘȊƛŀƱ ǘƻ ǿ ƪƻƴǎŜƪǊŀŎƧƛ 
palƭƻǘȅƵǎƪƛŜƧ ǇǊȊŜŘ сл ƭŀǘȅΦ OddaƧťΣ ǇƻǏǿƛťŎŀƳ ƛ ǎƪƱŀŘŀƳ ǿ ƻŦƛŜǊȊŜ ŎŀƱŜƎƻ ǎƛŜōƛŜ .ƻƎǳ 
²ǎȊŜŎƘƳƻƎŊŎŜƳǳ. Bogu, ƪǘƽǊŜƎƻ ǇƻȊƴŀǿŀƱ ǿ ŘǳŎƘƻǿƻǏŎƛ ǇŀƭƭƻǘȅƵǎƪƛŜƧΣ Ƨŀƪƻ aƛƱƻǏŏ bƛŜǎƪƻƵŎȊƻƴŊΣ 
ŀ ǊƽǿƴƻŎȊŜǏƴƛŜ Ȋ ǘŜƧ ƴƛŜǎƪƻƵŎȊƻƴŜƧ ƳƛƱƻǏŎƛ ǊƻŘȊƛƱƻ ǎƛŜ ƴƛŜȊƎƱťōƛƻƴŜ aƛƱƻǎƛŜǊŘȊƛŜΣ ƪǘƽǊŜƎƻ ȊƻǎǘŀƱ 
ƎƻǊƭƛǿȅƳ ƻǊťŘƻǿƴƛƪƛŜƳΣ ƪǊȊŜǿƛŎƛŜƭŜƳ ƛ ǎȊŀŦŀǊȊŜƳΦ !ȍ Řƻ ƻǎǘŀǘƴƛŜƎƻ ǘŎƘǳΦΦΦ 
 
Ks. Feliks sǿƻƛƳ ǇƛťƪƴȅƳΣ ǳƪǎȊǘŀƱǘƻǿŀƴȅƳ ǿ ǇŀǘǊƛƻǘȅŎȊƴŜƧ ǊƻŘȊƛƴiŜ ŎȊƱƻǿƛŜŎȊŜƵǎǘǿŜƳΣ ǳōƻƎŀŎƛƱ 
ƪŀǇƱŀƵǎǘǿƻ Řƻ ƪǘƽǊŜƎƻ ǇƻǿƻƱŀƱ Ǝƻ WŜȊǳǎ Ȋ ǳƳƛƱƻǿŀƴŜƧ ǎǳǿŀƭǎƪƛŜƧ ȊƛŜƳƛΦ bƛŜȊǿȅƪƭŜ ǎȊŀƴƻǿŀƱ 
wƻŘȊƛŎƽǿΣ wƻŘȊŜƵǎǘǿƻΣ ǊƻŘȊƛƴťΦ aƻȍna ōȅ ǎƛŜ ǳŎȊȅŏ ƻŘ ƴƛŜƎƻ ƳƛƱƻǏŎƛ ƛ ǎȊŀŎǳƴƪǳ Řƻ aŀǘƪƛΦ ½ŀǿǎȊŜ 
ƎŘȅ ƳƽǿƛƱ ƻ ǊƻŘȊƛŎŀŎƘΣ ŀ ǎȊŎȊŜƎƽƭƴƛŜ ƻ ƳŀƳǳǎƛΣ ǿȊǊǳǎȊŀƱ ǎƛŜ ƎƱťōƻƪƻ ƛ ƴƛŜ ǿǎǘȅŘȊƛƱ ǎƛŜ ƱŜȊΣ ƪǘƽǊŜ ōȅƱȅ 
ǿȅǊŀȊŜƳ ǳȊƴŀƴƛŀ ƛ ǿŘȊƛťŎȊƴƻǏŎƛ Ȋŀ ǘǊǳŘ ǿȅƪŀǊƳƛŜƴƛŀ ƛ ǿȅŎƘƻǿŀƴƛŀ ƭƛŎȊƴȅŎƘ ǎƛƽǎǘǊ ƛ ōǊŀǘŀΦ ² 
ǘǊǳŘƴȅŎƘ ŎȊŀǎŀŎƘΣ ƳŀǘŜǊƛŀƭƴƛŜΣ ŀ ȊǿƱŀǎȊŎȊŀ ǊŜǇǊŜǎƧŀŎƘ ȊǿƛŊȊŀƴȅŎƘ Ȋ ǿƛŀǊŀ ƛ ǇŀǘǊiotyzmem.   
 
Ks. Feliks jŀƪƻ ƪŀǇƱŀƴ Ǉŀƭƭƻǘȅƴ ƻ ƴƛŜǇǊȊŜŎƛťǘƴŜƧ ƛ ƴƛŜȊǿȅƪƭŜ ƎƱťōƻƪƛŜƧ ŘǳŎƘƻǿƻǏŎƛΣ ƪǘƽǊŜƧ ǳŎȊȅƱ ǘŀƪȍŜ 
ƻŘ ǏǿΦ ²ƛƴŎŜƴǘŜƎƻ tŀƭƭƻǘǘƛŜƎƻΣ ǇƻȊƻǎǘŀƱ ȊŀǿǎȊŜ ǎȊƭŀŎƘŜǘƴȅƳΣ ǿǊŀȍƭƛǿȅƳ ƛ ŘƻōǊȅƳ ŎȊƱƻǿƛŜƪƛŜƳΦ 
9ƳŀƴƻǿŀƱŀ Ȋ bƛŜƎƻ ǳŦƴƻǏŏΣ ŘƻōǊƻŏ ƛ ǿǊŀȍƭƛǿƻǏŏ ƴŀ ǿǎȊŜƭƪƛŜ ōƛŜŘȅΥ ŘǳŎƘƻǿŜΣ ƳƻǊŀƭƴŜ ƛ ǿǎȊŜƭƪƛŜƎƻ 
ǊƻŘȊŀƧǳ ǘǊǳŘƴƻǏŎƛΦ ¢ƻ ŘȊƛťƪƛ ǘŜƧ ƴƛŜȊǿȅƪƱŜƧ ƻǎƻōƴƻǏŎƛΣ ǎȊƭƛŦƻǿŀƴŜƧ ƴƛŜǳǎǘŀƴƴŜ ǇǊȊŜȊ .ƻƎŀΣ ƎŀǊƴťƭƛ Řƻ 
Niego ludȊƛŜ ǎȊǳƪŀƧŊŎ ǇƻŎƛŜŎƘȅ ƛ ǿǎǇŀǊŎƛŀΦ bƛƎŘȅ ƴƛŜ ƻŘƳƽǿƛƱΣ ŎƘƻŏ ƴƛŜǊŀȊ ōȅƱ ǿȅŎȊŜǊǇŀƴȅ ƛ 
ȊƳťŎȊƻƴȅ Řƻ ƎǊŀƴƛŎ ǿȅǘǊȊȅƳŀƱƻǏŎƛΦ .ȅƱ ƴƛŜȊǿȅƪƭŜ ǿƛŜǊƴȅ ƛ ǎǘŀƱȅ ǿ ȊŀǿƛŜǊŀƴȅŎƘ ǇǊȊȅƧŀȋƴƛŀŎƘΦ Wiele z 
ƴƛŎƘ ǇǊȊŜǘǊǿŀƱƻ ŘȊƛŜǎƛťŎƛƻƭŜŎƛŀΦ ¦ƳƛƱƻǿŀƱ ǘƻǿŀǊȊȅǎȊȅŏ wƻŘȊƛƴƻƳΦ  .ƱƻƎƻǎƱŀǿƛƱ ƳŀƱȍŜƵǎǘǿŀΣ ŎƘǊȊŎƛƱ 
ŘȊƛŜŎƛ ƛ ǿƴǳƪƛΣ ƻŘǇǊƻǿŀŘȊŀƱ ǿ ƻǎǘŀǘƴƛŜƧ ǇƻǎƱǳŘȊŜ ƴŀ ŘǊǳƎƛ ǏǿƛŀǘΦ ¢ƻ ōȅƱ ƧŜƎƻ ȍȅǿƛƻƱΦ ½ƴŀƱ ǿǎȊȅǎǘƪƛŎƘ 
po imieniu jak dobry Pasterz swej owce... 
 
hƧŎȊȅȊƴť ƪƻŎƘŀƱ Ƨŀƪ aŀǘƪťΣ ƭǳŘȊƛΣ ƪǘƽǊȅŎƘ Ǉƻ ŘǊƻŘȊŜ ǎǇƻǘȅƪŀƱ Ƨŀƪ ǊƻŘȊƻƴŜ ǎƛƻǎǘǊȅ ƛ ōǊŀŎƛΦ 5ƻōǊƻŏ 
ŜƳŀƴƻǿŀƱŀ Ȋ ƧŜƎƻ ƻŎȊǳ ƛ ƻǿƻŎƻǿŀƱŀ ƳƛƱƻǎƛŜǊŘȊƛŜƳ ƛ ǇǊȊŜōŀŎȊŜƴƛŜƳΦ  
wŜŀƎƻǿŀƱ ƻǎǘǊƻ ƴŀ ǇǊȊŜƧŀǿȅ ƻōƱǳŘȅ ƛ ƴƛŜǎǇǊŀǿƛŜŘƭƛǿƻǏŎƛΣ ŎƘƻŏ ƴƛŜȊǿȅƪƭŜ ǊȊŀŘƪƻ ǳȍȅǿŀƱ ƴƛŜ 
ƪǳƭǘǳǊŀƭƴȅŎƘ ǎƱƽǿΣ ŜǿŜƴǘǳŀƭƴŜ ǿȅƳŀǿƛŀƱ ǇƛŜǊǿǎȊŀ ǎȅƭŀōťΣ Řƭŀ ǇƻŘƪǊŜǏƭŜƴƛŀ ǿŀgi oburzenia, a 
zazwyczaj inni dƻǇƻǿƛŀŘŀƭƛΣ ŀōȅ ǿȅōǊȊƳƛŀƱŀ ǇŜƱƴŀ ǘǊŜǏŏΦ ¦ƳƛŀƱ Ǐǿƛťǘƻǿŀŏ Ȋ ƛƴƴȅƳƛΦ  !ƪǘȅǿƴȅ ǿ 
ȍȅŎƛǳ ǿǎǇƽƭƴƻǘƻǿȅƳ ƛ ǘǿƻǊȊŊŎȅ ŘƻōǊȅ ƪƭƛƳŀǘ ǿǎȊťŘȊƛŜ ƎŘȊƛŜ ǎƛŜ ǇƻƧŀǿƛƱΦ  
 
bŀ ƻǎǘŀǘƴƛŎƘ ƛƳƛŜƴƛƴŀŎƘΣ ǿ ƎǊƻƴƛŜ ǿǎǇƽƱōǊŀŎƛ ŘȊƛŜƭƛƱ ǎƛŜ ǎǿƻƛƳƛ ƴŀƧǿŀȍƴƛŜƧǎȊȅƳƛ ŘƻǏǿƛŀŘŎȊŜƴƛŀmi 
ȍȅŎƛƻǿȅƳƛΦ ²ǎǇƻƳƛƴŀƱ Ƨŀƪ ȊǿȅƪƭŜ ǊƻŘȊƛŎƽǿ ƛ ǊƻŘȊƛƴť, pierwsze chwile u pallotynow na Kopcu - jak 
ǎŀƳ ȊǿȅƪƱ ƳŀǿƛŀŏΦ {ȊŎȊŜƎƽƭƴŊ ǊŜƭŀŎƧŜ ȊŜ {ƱǳƎŊ .ƻȍȅƳ YǎƛťŘȊŜƳ tǊȅƳŀǎŜƳ ¢ȅǎƛŊŎƭŜŎƛŀΣ Instytutem 
tǊȅƳŀǎƻǿǎƪƛƳΣ wƻŘȊƛƴŊ Rodzin ƪǘƽǊŀΣ Ƨŀƪ ȊŀȊƴŀŎȊȅƱ ǿ ǘŜǎǘŀƳŜƴŎƛŜ αƧŜǎǘ ƳƻƧŊ ǎȊŎȊŜƎƽƭƴŊ ƱŀǎƪŊέΦ 
ǿǎǇƻƳƛƴŀƱ ȊŀǿŀƱȅ ǎŜǊŎŀΣ ƪǘƽǊŜ ǇǊȊŜǎȊŜŘƱ ƛ ǊƽǿƴƻŎȊŜǏƴƛŜ ǇǊƽōť ǿƛŀǊȅ ƛ ȊŀǳŦŀƴƛŜ Řƻ WŜȊǳǎŀΦ ½ ǘŜƧ 
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ǇǊƽōȅ ǿƛŀǊȅ ƛ ȊŀǳŦŀƴƛŀ ǿȅǎȊŜŘƱ ȊǿȅŎƛťǎƪƻΣ ƎŘȅȍ ǘŀƪ ƳƻŎƴƻ ǳŦŀƱΣ ǇǊȊŜȊ ǿǎǘŀǿƛŜƴƴƛŎǘǿƻ CŀǳǎǘȅƴƪƛΣ ȍŜ 
odmƽǿƛƱ ȊƎƻŘȅ ƴŀ ǇǊȊŜǎȊŎȊŜǇ ǎŜǊŎŀΦ hŘ ǘŜƎƻ ǿȅŘŀǊȊŜƴƛŀ ȍȅƱ ƧŜǎȊŎȊŜ ǇǊŀǿƛŜ ор ƭŀǘΦ ¢ƻ ōȅƱȅ ƭŀǘŀ 
darowane - podkreǏƭŀƱ - ƛ ŘƭŀǘŜƎƻ ǇǊȊŜȍȅǿŀƱ ƧŜ ǿ ŘǳŎƘǳ ǿŘȊƛťŎȊƴƻǏŎƛΦ  
WŜŘȅƴŜ ŎȊŜƎƻ ȍŀƱƻǿŀƱΣ ǘƻ ǘŜƎƻ ȊŜ ƴƛŜ ȊŘŊȍȅ ǿȅǏǇƛŜǿŀŏ ǎǿƻƧŜƧ ǿŘȊƛťŎȊƴƻǏŎƛ .ƻƎǳ ƛ ƭǳŘȊƛƻƳΦ ¢ȅƳ ȍȅƱ 
Řƻ ƪƻƵŎŀΦ hǎǘŀǘƴƛŜ ǎƱƻǿŀ ƧŀƪƛŜ ƻŘ ƴƛŜƎƻ ǳǎƱȅǎȊŀƱŜƳΣ ǘƻ ōȅƱȅ ŘȊƛťƪǳƧŜΣ ŘȊƛťƪǳƧŜΦΦΦ 
 
YƻŎƘŀƴȅ Yǎƛťȍe Feliksie to ja w imiŜƴƛǳ ƻǎƻōƛǎǘȅƳ ƛ Ƨŀƪƻ ǇǊƻǿƛƴŎƧŀƱ ǿ ƛƳƛŜƴƛǳ ǿǎǇƽƱōǊŀŎƛ ŘȊƛťƪǳƧŜ 
Bogu za dar Twojegƻ ȍȅŎƛŀΣ Ȋŀ Ǉƛťƪƴȅ ǇǊȊȅƪƱŀŘ ƪŀǇƱŀƵǎƪƛŜƧ ǎƱǳȍōȅ Ƨŀƪ ǇŀƭƭotynΦ ½ŀ ǇǊȊȅƪƱŀŘ ǿƛŜǊƴƻǏŎƛ 
ƪƻƴǎŜƪǊŀŎƧƛ Řƻ ƪƻƵŎŀΦ .ťŘȊƛŜ ƴŀƳ /ƛŜōƛŜ ōǊŀƪƻǿŀƱƻΣ ŀƭŜ ǿƛŜǊȊȅƳȅ ƳƻŎƴƻΣ ȊŜ ǿǊŀȊ ȊŜ ǏǿΦ 
²ƛƴŎŜƴǘȅƳΣ ǏǿΦ CŀǳǎǘynƪŊ ƛ ǏǿΦ WŀƴŜƳ tŀǿƱŜƳ LL ōťŘȊƛŜǎȊ ƴŀƳ ǿȅǇǊŀǎȊŀƱ ǿƛŜǊƴƻǏŏ ƛ ǏǿƛťǘƻǏŏ Řƻ 
ƪƻƵŎŀ ƴŀǎȊȅŎƘ ŘƴƛΦ  
 
²ȅǊŀȍŀƳ ǿŘȊƛťŎȊƴƻǏŏ ǿǎȊȅǎǘƪƛƳ ǳŎȊŜǎǘƴƛƪƻƳ ǘŜƧ ȍŀƱƻōƴŜƧΣ ŀƭŜ ǇŜƱƴŜƧ ƴŀŘȊƛŜƛ ƭƛǘǳǊƎƛƛΦ YǎΦ 
Arcybiskupowi Henrykowi Hoserowi, Pasterzowi diecezji warszawsko praskiej, a zaraz naszemu 
ǿǎǇƽƱōǊŀǘŀ Ȋŀ ǇǊȊŜǿƻŘƴƛŎȊŜƴƛŜ [ƛǘǳǊƎƛƛ ƛ .ƻȍŜ {Ʊƻǿƻ ǎƪƛŜǊƻǿŀƴŜ Řƻ ƴŀǎΦ ΦΦΦΦΦΦ ²ǎȊȅǎǘƪƛƳ ƪŀǇƱŀƴƻƳΦΦΦ. 
DieŎŜȊƧŀƭƴȅƳ ƛ ȊŀƪƻƴƴȅƳΣ ǿǎǇƽƱbraciom Pallotynom z obydwu prowincji... 
Tak licznie zgromadzonym osobom konsekrowanym z wielu kongregacji ƛ Lƴǎǘȅǘǳǘƽǿ ǏǿƛŜŎƪƛŎƘ, w 
ƪǘƽǊȅŎƘ YǎΦ CŜƭƛƪǎ ǇƻǎƱǳƎƛǿŀƱ Ƨŀƪƻ ǎǇƻǿƛŜŘƴƛƪ ƛ hƧŎƛŜŎ ŘǳŎƘƻǿȅΣ ŀ ǇǊȊŜŘŜ ǿǎȊȅǎǘƪƛƳ ƎƱƻǎƛƱ ǊŜƪƻƭŜkcje 
ƛ Řƴƛ ǎƪǳǇƛŜƴƛŀΣ ǇƛǎŀƱ ǊƻȊǿŀȍŀƴƛŀ ƛ ŀǊǘȅƪǳƱȅΧ 
 
.ŀǊŘȊƻ ŘȊƛťƪǳƧť Rodzinie naturalnej Ks. FeliksaΣ ƻōŜŎƴȅƳ ǘǳ WŜƎƻ {ƛƻǎǘǊƻƳΣ ƛ ƭƛŎȊƴȅƳ ŎȊƱƻƴƪƻƳ 
drugiego i trzeciego pokolenia z rodziny FolejewskichΦΦΦ /ȊƱƻƴƪƻƳ ǿǎǇƽƭƴƻǘȅ wƻŘȊƛƴȅ ǊƻŘȊƛƴΣ ƪǘƽǊȊȅ 
otaczali zaǿǎȊŜ ǿƛŜƭƪŊ ƛ ǿƛŜǊƴŊ ƳƛƱƻǏŎƛŊ YǎΦ CŜƭƛƪǎŀΣ ŎȊŜƳǳ Řŀƭƛ ǇƛťƪƴŜ ǏǿƛŀŘŜŎǘǿƻ ǿ ƻƪǊŜǎƛŜ 
ŎƘƻǊƻōȅ ƛ ǇƻǿƻƭƴŜƎƻ ƻŘŎƘƻŘȊŜƴƛŀ Ȋ ǘŜƎƻ ǏǿƛŀǘŀΦΦΦ !ƭǳƳƴƻƳΣ ǎƱǳȍōƛŜ ƭƛǘǳǊƎƛŎȊƴŜƧ ƻƱǘŀǊȊŀ. 
PrzeŘǎǘŀǿƛŎƛŜƭƻƳ ƳŜŘƛƽǿΣ ǇƻǇǊȊŜȊ ƪǘƽǊŜ YǎΦ CŜƭƛƪǎ ƎƱƻǎƛƱ .ƻȍŜ aƛƱƻǎƛŜǊŘȊƛŜ ƛ ƳƛƱƻǏŏ Řƻ Ojczyzny.  
5ȊƛťƪǳƧť ǎƱǳȍōƛŜ ȊŘǊƻǿƛŀ ƛ ȊŀŎȅǘǳƧť ǎƱƻǿŀ YǎΦ Feliksa z testamentu: αŘȊƛťƪǳƧť ǿǎȊȅǎǘƪƛƳ ƭŜƪŀǊȊƻƳ ƛ 
ǇƛŜƭťƎƴƛŀǊƪƻƳΣ ȊŜ ǎȊǇƛǘŀƭƛ ǿ tƻƭǎŎŜ ƛ bƛŜƳŎȊŜŎƘΧέΣ ŀ Ƨŀ ŘƻŘŀƳ ƻŘ ǎƛŜōƛŜΣ ǎȊŎȊŜƎƽƭƴŜ ǎƱƻǿŀ ǳȊƴŀƴƛŀ 
Řƭŀ ƭŜƪŀǊȊȅ ƛ ǇƛŜƭťƎƴƛŀǊŜƪΣ ƪǘƽǊȊȅ ǿ ƻǎǘŀǘƴƛƳ ŎȊŀǎƛŜΣ ǿ ŘȊƛŜƵ ƛ ƴƻŎ ōȅƭƛ ǇǊȊȅ YǎΦ CŜƭƛƪǎƛŜΧ 
tǊŀƎƴť ǘŀƪȍŜ ǎƪƛŜǊƻǿŀŏ ǎƱƻǿŀ ǇƻŘȊƛťƪƻǿŀƴƛŀ Řƻ YǎΦ ½Ŝƴƻƴŀ IŀƴŀǎŀΣ ǊŜƪǘƻǊŀ ƴŀǎȊŜƧ ǿǎǇƽƭƴƻǘȅ ǿ 
5ƻƳǳ ½ŀǊȊŊŘǳ tǊƻǿƛƴŎƧŀƭƴŜƎƻ Ȋŀ ƧŜƎƻ ƻǎƻōƛǎǘŜ ȊŀŀƴƎŀȍƻǿŀƴƛŜ ƛ ǘƻǿŀǊȊȅǎȊŜƴƛŜ ǿǊŀȊ Ȋ ƛƴƴȅƳƛ 
ǿǎǇƽƱōǊŀŏƳƛ ǿ ƻǎǘŀǘƴƛŎƘ ŘƴƛŀŎƘ ȍȅŎia Ks. CŜƭƛƪǎŀΦ ¢ƻ ǇƛťƪƴŜ ŘƻǏǿƛŀŘŎȊŜƴƛŜ ǇǊȊŜƱƻȍƻƴŜƎƻΣ ƎŘȅ ǿƛŘȊƛΣ 
ȍŜ ǘȊǿΦ ²ǎǇƽƱōǊŀŎƛŀ ƻƪŀȊǳƧŊ ǎƛť ǊȊŜŎȊȅǿƛǏŎƛŜ ōǊŀŏƳƛ ǿ ŎƘǿƛƭŀŎƘ ǇǊƽōȅΦ 
 
tƻȊǿƽƭŎƛŜ ȍŜ ȊŀƪƻƵŎȊť ǎƱƻǿŀƳƛ YǎΦ CŜƭƛƪǎŀ Ȋ WŜƎƻ ǘŜǎǘŀƳŜƴǘǳ ǇƻŘǇƛǎŀƴŜƎƻ ǿ Řƴƛǳ р-go marca. 
αaŀƳ ƴŀŘȊƛŜƧťΣ ƳƻŎƴƻ ǳŦŀƳΣ ȍŜ WŜȊǳǎ aƛƱƻǎƛŜǊƴȅ ǇǊȊŜȊ ǿǎǘŀǿƛŜƴƴƛŎǘǿƻ YǊƽƭƻǿŜƧ !ǇƻǎǘƻƱƽǿΣ ǏǿΦ 
WƽȊŜŦŀ ƛ ²ǎȊȅǎǘƪƛŎƘ |ǿƛťǘȅŎƘΣ ŀ ǎȊŎȊŜƎƽƭƴƛŜ ƳŜƎƻ !ƴƛƻƱŀ {ǘǊƽȍŀ Řŀ Ƴƛ Ʊŀǎƪť ǘŜƎƻ ƻǎǘŀǘƴƛŜƎƻ 
ǇǊȊŜƧǏŎƛŀ Ȋ ȍȅŎƛŀ Řƻ ÀȅŎƛŀΦ DŘȅ ǎǘŀƴť ǇǊȊŜŘ .ƻƎƛŜƳ ƴƛŜ ȊŀǇƻƳƴť ƻ ²ŀǎ ς ƪǘƽǊȅƳ ǘȅƭŜ ȊŀǿŘȊƛťŎȊŀƳΦ 
Do ZobacȊŜƴƛŀέΦ 
A zatem do zobaczenia ks. Feliksie! 

 
 
 

Ks. J·zef Lasak SAC 

PrzeğoŨony Prowincji Chrystusa Kr·la 

Stowarzyszenia Apostolstwa Katolickiego (KsiňŨa Pallotyni) 
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Kochany nasz bracie Felku, 

tƻŎƘȅƭŀƳȅ ǎƛť ƴŀŘ ǘǊǳƳƴŊ Ȋ ŘǊƻƎƛƳ ƴŀƳ 

ŎƛŀƱŜƳΣ ŀ ǿ ƳȅǏƭŀŎƘ ƪƱťōƛŊ ǎƛť ǿǎǇƻƳƴƛŜƴƛŀ 

chwil ǎǇťŘȊƻƴȅŎƘ ǊŀȊŜƳ ς tych dobrych, 

radosnych, ale i trudnych bolesnych. Zawsze 

ōȅƱŜǏ Ȋ ƴŀƳƛ ǇƻƳƛƳƻ ƻŘƭŜƎƱƻǏŎƛΦ 

/ƛŊƎƭŜ ǇƻŘƪǊŜǏƭŀƱŜǏ, ȍŜ {ǳǿŀƱƪƛ ǘƻ 

Twoje gniazdo ς ǎȊŎȊťǏƭƛǿȅ ŘƻƳ  ς  suwalski 

ƪǊŀƧƻōǊŀȊΣ ǊȊŜƪŀ /ȊŀǊƴŀ IŀƵŎȊŀΣ ƧŜȊƛƻǊƻ 

Wigry, las ς ǿǇƛǎŀƴŜ ǎŊ ǿ ¢ǿƻƧŊ ŘǊƻƎť ƻŘ 

momentu narodzin.  

tƻŘƪǊŜǏƭŀƱŜǏΣ ȍŜ ƪƻǏŎƛƽƱ  |ǿΦ 

!ƭŜƪǎŀƴŘǊŀ ǿ {ǳǿŀƱƪŀŎƘ /ŘȊƛǏ ƪƻƴƪŀǘŜŘǊŀκ - 

ǘƻ ƴŀƧǿŀȍƴƛŜƧǎȊȅ Řƭŀ /ƛŜōƛŜ YƻǏŎƛƽƱ ς tam 

ȊƻǎǘŀƱŜǏ ƻŎƘǊȊŎȊƻƴȅΣ ǘƻ ǘŀƳ  ǇƛŜǊǿǎȊȅ ǊŀȊ 

ǇǊȊȅƧŊƱŜǏ ƪƻƳǳƴƛť ǏǿƛťǘŊΣ ōȅƱŜǏ 

ƳƛƴƛǎǘǊŀƴǘŜƳΣ ŀ ǇƽȋƴƛŜƧ ƻŘǇǊŀǿƛƱŜǏ aǎȊť 

|ǿƛťǘŊ ǇǊȅƳƛŎȅƧƴŊΦ .ŀǊŘȊƻ ōƭƛǎƪƛ  ¢ǿŜƳǳ 

ǎŜǊŎǳ ǎǘŀƱ ǎƛť  YƻǏŎƛƽƱ bŀƧǏǿƛťǘǎȊŜƎƻ {ŜǊŎŀ 

Jezusowego, gdȊƛŜ Řƻ ƪƻƵŎŀ Ƨŀƪ ǘȅƭƪƻ 

ōȅǿŀƱŜǏ  ǿ {ǳǿŀƱƪŀŎƘ  ǎǇǊŀǿƛŀƱŜǏ 

9ǳŎƘŀǊȅǎǘƛťΣ ōƻ ǘŀƳ ǎŊ ǊŜƭƛƪǿƛŜ {ƛƻǎǘǊȅ 

Cŀǳǎǘȅƴȅ ƛ ƻōǊŀȊ aƛƱƻǎƛŜǊŘȊƛŀ .ƻȍŜƎƻΦ 

  {ŜǊŎŜ ¢ǿƻƧŜ ƴƛƎŘȅ ƴƛŜ ǊƻȊǎǘŀǿŀƱƻ ǎƛť 

Ȋ bŀƳƛΣ ŎƘƻŏ ŎŀƱŜ ƪŀǇƱŀƵǎƪƛŜ ȍȅŎƛŜ 

ǇǊŀŎƻǿŀƱŜǏ ǿ ²ŀǊǎȊŀǿƛŜΦ wƻŘȊƛƴŀ wƻŘȊƛƴ 

ōȅƱŀ ¢ǿƻƛƳ ŎŀƱȅƳ ȍȅŎƛŜƳΣ ŀƭŜ ȊŀǿǎȊŜ ƱŊŎȊȅƱŜǏ ƴŀǎȊŊ ǊƻŘȊƛƴť Ȋ wƻŘȊƛƴŊ wƻŘȊƛƴ ς ǇƻǿǎǘŀƱȅ ǿƛťȊƛΣ 

ǇǊȊȅƧŀȋƴƛŜΣ ƪǘƽǊŜ ōťŘŊ ǘǊǿŀŏΣ ƴŀ ǇŜǿƴƻ ōťŘŊΦ  

  aƛƱƻǏŎƛ Řƻ ŎȊƱƻǿƛŜƪŀ ƛ .ƻƎŀ ǳŎȊȅƱŜǏ ƴŀǎ ŎŀƱȅƳ ǎǿƻƛƳ ǎŎƘƻǊƻǿŀƴȅƳΣ ǇƻŎŜǊƻǿŀƴȅƳ ǎŜǊŘǳǎȊƪƛŜƳΦ 

{ŎƘƻǊƻǿŀƴȅƳΣ ŀƭŜ Ƨŀƪ ǎƛƭƴƛŜ ƛ ƳƻŎƴƻ ōƛƧŊŎȅƳ Řƭŀ wƻŘȊƛƴȅΦ .ȅƱŜǏ ǏǿƛŀŘƻƳ ǎǿŜƎƻ ǎǘŀƴǳ ȊŘǊƻǿƛŀΣ ƭŜŎȊ ƴƛŜ 

ƭǳōƛƱŜǏ ƻ ǘȅƳ ƳƽǿƛŏΣ  ǎȊŎȊŜƎƽƭƴƛŜ ǊƻŘȊƛƴƛŜΦ bƛŜ ǎƪŀǊȍȅƱŜǏ ǎƛťΣ ŎƘƻŏ ƴƛŜƧŜŘƴƻƪǊƻǘƴƛŜ ǿƛŘŀŏ ōȅƱƻ ¢ǿƻƧŜ 

cierpienie.  

/Ȋťǎǘƻ Ǐǿƛťǘŀ ǎǇťŘȊŀƭƛǏƳȅ ǊŀȊŜƳΦ DŘȅ ǇǊȊȅƧŜȍŘȍŀƱŜǏ Řƻ {ǳǿŀƱƪΣ ōȅƱȅ ǘƻ ǇƻŘǿƽƧƴŜ ǏǿƛťǘŀΦ wŀȊΣ 

ƎŘȅ ōȅƱŜǏ ōŀǊŘȊƻ ŎƘƻǊȅ ς ƴŀǇƛǎŀƱŜǏ Řƻ ƴŀǎ ƭƛǎǘ, ȍȅŎȊŜƴƛŀ ƴŀ .ƻȍŜ bŀǊƻŘȊŜƴƛŜΣ ǿ ƭƛǏŎƛŜ ǘȅƳ ȊŀǿŀǊƱŜǏ ŎŀƱŊ 

ƳƛƱƻǏŏΣ  ȊŀǘǊƻskanie : α ² ǿƛŜŎȊƽǊ ǿƛƎƛƭƛƧƴȅ ƧŜǎǘŜƳ ǊŀȊŜƳ Ȋ ²ŀƳƛΣ ŎƘƻŎƛŀȍ ǿƛŜƳ ȍŜ ƴƛŜ ƳƛŜǏŎƛƳȅ ǎƛť ǇǊȊȅ 

ƧŜŘƴȅƳ ǎǘƻƭŜΣ ŀ ǿƛťŎ ƧŜǎǘŜƳ ǇǊȊȅ ǎǘƻƭŜ ǳ IŀƭƛƴƪƛΣ aŀǊȅǎƛΣ 5ŀƴǳǎƛΣ ¢ŜǊŜǎƪƛΣ 9ǿȅ ƛ ǳ !ƭƛΣ ƎŘȊƛŜ ƧŜǎǘ wȅǘŀ ƛ 

Jarek ς ŀ ǇƽȋƴƛŜƧ ǇǊȊȅƧŘŊ ŘȊƛŜŎƛΣ ǿƴǳƪƛ ƛ ǇǊŀǿƴǳƪƛΦ  

 

.ƛƻǊť Řƻ Ǌťƪƛ ƻǇƱŀǘŜƪ ƛ ŘȊƛŜƭť ǎƛť Ȋ aŀƳŊ ƛ ƪŀȍŘȅƳ Ǉƻ ƪƻƭŜƛΦ aƻŘƭť ǎƛť ƛ ǎƪƱŀŘŀƳ ȍȅŎȊŜƴƛŀΦ 

bŀƧǇƛŜǊǿ ŘȊƛťƪǳƧť aŀƳƛŜ Ȋŀ ŘŀǊ ȍȅŎƛŀΣ ȍŜ ǊŀȊŜƳ Ȋ ǘŀǘǳǎƛŜƳ ǘȅƭŜ ǊŀȊȅ ǇƻǿƛŜŘȊƛŜƭƛ ǎƻōƛŜ ¢!Y - ÀȅŎƛǳΣ 

5ȊƛťƪǳƧť Η  ÀȅŎȊť aŀƳƛŜ ȊŘǊƻǿƛŀΣ  ǊŀŘƻǏŎƛ ƛ ǿŘȊƛťŎȊƴƻǏŎƛ ƻŘ ŘȊƛŜŎƛ ƛ ǿƴǳƪƽǿΦ bƛŜŎƘ aŀƳŀ ōťŘȊƛŜ ǿǏǊƽŘ 

ƴŀǎ ŘƱǳƎƛŜΣ ŘƱǳƎƛŜ ƭŀǘŀΦ aŀƳȅ ƻōŜŎƴƻǏŏ ƧŜǎǘ ǘŀƪ ōŀǊŘȊƻ ǇƻǘǊȊŜōƴŀ ƴŀǎȊŜƧ ǊƻŘȊƛƴƛŜέ ς ǇƛǎŀƱŜǏΦ  
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²ȅƳƛŜƴƛŀƱŜǏ ƴŀǎ ǿ ǘȅƳ ƭƛǏŎƛŜΣ ǿǎȊȅǎǘƪƛŎƘ Ǉƻ ƪƻƭŜƛΣ ƴŀǎȊŜ ŘȊƛŜŎƛΣ ǿƴǳƪƛ  ς ƻ ƴƛƪƛƳ ƴƛŜ ȊŀǇƻƳƴƛŀƱŜǏ ς ŎƘƻŏ 

ƧŜǎǘ ƴŀǎ ƎǊƻƳŀŘƪŀΦ ²ȅƳƛŜƴƛŀƱŜǏ ƴŀǿŜǘ ȊǿƛŜǊȊťǘŀΣ ƪǘƽǊȅƳƛ ǎƛť ŘȊƛŜŎƛŀƪƛ ƻǇƛŜƪƻǿŀƱȅΦ ÀȅŎȊȅƱŜǏ ƴŀƳ 

ǿȊŀƧŜƳƴŜƧ ƳƛƱƻǏŎƛΤ 5ȊƛŜŎƛƻƳ - ŀōȅ ǇƻȊƴŀƱȅ ƳȅǏƭ .ƻȍŊ ƛ ǎǇŜƱƴƛŀƱȅ  ƻŎȊŜƪƛǿŀƴƛŀ .ƻƎŀ ƛ ǊƻŘȊƛŎƽǿΣ ƴƛŜŎƘ 

ōťŘŊ ǊŀŘƻǏŎƛŊ ƛ ŎƘƭǳōŊ tƻƭǎƪƛ ƛ YƻǏŎƛƻƱŀΦ 

 ½ŀǿǎȊŜ ǇƻŘƪǊŜǏƭŀƱŜǏΣ ȍŜ ǘŀƪŀ ƧŜǎǘ hƧŎȊȅȊƴŀ ƛ YƻǏŎƛƽƱ ς ƧŀƪƛƳƛ ǎŊ ǊƻŘȊƛƴȅΦ  

½ŀǇŜǿƴƛŀƱŜǏ ƻ ǎǿƻƧŜƧ ŎƻŘȊƛŜƴƴŜƧ ƳƻŘƭƛǘǿƛŜΦ ¢ǊǳŘƴƻ /ƛ ōȅƱƻΣ ƪƛŜŘȅ ƻŘŜǎȊƱŀ aŀƳŀ  - ŎƘƻŏ ƳƛŀƱŀ ф7 lat. 

½ŀǿǎȊŜ Řƻ bƛŜƧ ŘȊǿƻƴƛƱŜǏΣ ŀ Ǉƻ ǏƳƛŜǊŎƛ ŘƻǏǿƛŀŘŎȊȅƱŜǏ ƎƱǳŎƘŜƎƻ ǘŜƭŜŦƻƴǳΦ .ȅƱŜǏ Ȋ ƴŀƳƛ ǿ ŎƘǿƛƭŀŎƘ 

ȊǿȅŎȊŀƧƴȅŎƘ ƛ ǿ ǏǿƛťǘƻǿŀƴƛǳΣ ŀƭŜ ǿ ǎǇƻǎƽō ǎȊŎȊŜƎƽƭƴȅ ǿ ŎƘǿƛƭŀŎƘ ǘǊǳŘƴȅŎƘ ς kiedy odchodzili do domu 

tŀƴŀ  ƻƧŎƛŜŎ WƽȊŜŦΣ  WƽȊŜƪΣ aŀǊȅǎƛŀΣ  WŀǊŜƪΣ   IŀƭƛƴƪŀΣ /ƛƻŎƛŀ WŀǎƛŀΣ !ƴƛŀ ΧΦ 

 ² ¢ǿƻƛƳ ȍȅŎƛǳ ȊŀǿǎȊŜ ƻōŜŎƴŜ ōȅƱȅ ǎƱƻǿŀ 5ȊƛťƪǳƧťΣ tǊȊŜǇǊŀǎȊŀƳΣ tǊƻǎȊť ΧΦ ς ŀƭŜ ƴŀƧŎȊťǏŎƛŜƧΣ 

JEZU UFAM TOBIE ! - To   pozostanie  naszym drogowskazem.  

 YƻŎƘŀƴȅ ōǊŀŎƛŜ CŜƭƪǳΣ ƴŀǎȊ αwƻƳƪǳέ  -  ǘŀƪ ƴŀȊȅǿŀƭƛǏƳȅ /ƛť ǿ ǊƻŘȊƛƴƛŜ - 5ȊƛťƪǳƧŜƳȅ /ƛ Ȋŀ ŎŀƱŜ 

¢ǿƻƧŜ ÀȅŎƛŜΣ ȍŜƎƴŀƳȅ /ƛť Ȋ ƴŀƧǿƛťƪǎȊŊ ƳƛƱƻǏŎƛŊ ƴŀ ƧŀƪŊ ƴŀǎ ǎǘŀŏΣ ǇƻǿƛŜǊȊŀƧŊŎ /ƛŜōƛŜ WŜȊǳǎƻǿƛ 

/ƘǊȅǎǘǳǎƻǿƛ ƛ ƎƱťōƻƪƻ ǿƛŜǊȊȅƳȅΣ ȍŜ  ƧŜǎǘŜǏ ǿ WŜƎƻ ǊŀƳƛƻƴŀŎƘ ƛ ƘŀǎŀǎȊ Ȋ ǳƪƻŎƘŀƴŊ CŀǳǎǘȅƴƪŊ Ǉƻ 

ƴƛŜōƛŀƵǎƪƛŎƘ ŘǊƻƎŀŎƘΦ 

 .ťŘȊƛŜ ƴŀƳ /ƛŜōƛŜ ōŀǊŘȊƻ ōǊŀƪƻǿŀƱƻΣ   JEZU UFAM TOBIE ! 

 

²ǎȊȅǎǘƪƛƳΣ ƪǘƽǊȊȅ ǎǇƛŜǎȊȅƭƛ ǎƛť Ȋ ǇƻƳƻŎŊΣ ǇƻǎƱǳƎŊΣ ƻŘŘŀƴƛŜƳ ƛ ǇŀƳƛťŎƛŊ ǿ ƻǎǘŀǘƴƛŎƘ ŘƴƛŀŎƘ ȍȅŎƛŀ YǎƛťŘȊŀ  

Feliksa ς Ȋ ǎŜǊŎŀ ǎƪƱŀŘŀƳȅ ǿƛŜƭƪƛŜ ǇƻŘȊƛťƪƻǿŀƴƛŀΣ ǿŘȊƛťŎȊƴƻǏŏΣ ƴŀǎȊŊ  ƳƻŘƭƛǘǿť Χ .ƽƎ ½ŀǇƱŀŏ Η 

 5ȊƛťƪǳƧŜƳȅ   RODZINA 

 

tƻȍŜƎƴŀƴƛŜ ƪǎΦ CŜƭƛƪǎŀ CƻƭŜƧŜǿǎƪƛŜƎƻ 
Ojca Duchownego Rodziny Rodzin 

aǎȊŀ |ǿƛťǘŀ ǿ ƪŀǘŜŘǊȊŜ ǿŀǊǎȊŀǿǎƪƻ-praskiej 
нс ǿǊȊŜǏƴƛŀ нлмр ǊΦ 

 

²ŀǎȊŀ 9ƪǎŎŜƭŜƴŎƧƻ YǎƛťȍŜ !ǊŎȅōƛǎƪǳǇƛŜΗ 
²ƛŜƭŜōƴƛ YŀǇƱŀƴƛΗ  
Droga Rodzino ks. Feliksa! 
Ukochana Rodzino Rodzin!   
Wszyscy tutaj zebrani! 
 

¦ƳƛƱƻǿŀƴȅ YǎƛťȍŜ CŜƭƛƪǎƛŜ!  
αWŀƪ ǿȅǎƱƻǿƛŏ ǿŘȊƛťŎȊƴƻǏŏ ƳŊ Ȋŀ ǘȅǎƛŊŎŜ ƱŀǎƪΣ 
Wŀƪ ƻƪŀȊŀŏ ƳƛƱƻǏŏ ƳŊΚ 
 aƽƧ .ƻȍŜ ǇƻǿƛŜŘȊΣ ǿǎƪŀȍ Ƴƛ Ƨŀƪ ƻƪŀȊŀŏ ƳƛƱƻǏŏ ƳŊΦέ 
 

{ƱƻǿŀƳƛ ǘŜƧ ǇƛƻǎŜƴƪƛ ȍŜƎƴŀƭƛǏƳȅ /ƛŜōƛŜ hƧŎȊŜ ƴŀ ƴŀǎȊȅƳ ƻǎǘŀǘƴƛƳ ǎǇƻǘƪŀƴƛǳ ǿ ƪŀǇƭƛŎȅ wƻŘȊƛƴȅ 
wƻŘȊƛƴ ǇǊȊȅ ǳƭΦ _ŀȊƛŜƴƪƻǿǎƪƛŜƧΦ ¢ƻ ōȅƱƻ ƴƛŜŎŀƱŜ Řǿŀ ǘȅƎƻŘƴƛŜ ǘŜƳǳΦ ½ ŎŀƱŊ ǇŜǿƴƻǏŎƛŊ ȊŀǳǿŀȍȅƱŜǏ ǘŜ 
ǎƱƻǿŀΣ ƪǘƽǊŜ ƻŘƴƻǎƛƱȅ ǎƛť Řƻ /ƛŜōƛŜΣ ŀƭŜ ǿ ǎǿŜƧ ǎƪǊƻƳƴƻǏŎƛ ƴƛŎ ƴƛŜ ǇƻǿƛŜŘȊƛŀƱŜǏΦ 

WŀƪȍŜ ǇǊŀǿŘȊƛǿŜ ǎŊ ǘŜ ǎƱƻǿŀ ƛ Ƨŀƪ ŎŜƭƴƛŜ ǿȅǊŀȍŀƧŊ ǘƻΣ Ŏƻ ǿǎȊȅǎŎȅ ŎȊǳƧŜƳȅΦ ÀŀŘƴŜ ǎƱƻǿŀ ƴƛŜ 
ƻŘŘŀŘȊŊ ǘŜƎƻ Ŏƻ ŎƘŎƛŜƭƛōȅǏƳȅ ǿȅǇƻǿƛŜŘȊƛŜŏΦ tƻȊƻǎǘŀƧŜ ǘȅƭƪƻ ǘŀ ǇǊŀǿŘŀΣ ȍŜ ƴŀƧǿŀȍƴƛŜƧǎȊŜ ƧŜǎǘ 
niewidoczne dla oczu ς dobrze wƛŘȊƛ ǎƛť ǘȅƭƪƻ ǎŜǊŎŜƳΦ 
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hƧŎȊŜ CŜƭƛƪǎƛŜΗΗΗ ¢ȅ ōȅƱŜǏ ŀǇƻǎǘƻƱŜƳ .ƻȍŜƎƻ aƛƱƻǎƛŜǊŘȊƛŀΦ ¢ȅ ǇǊȊŜȊ ǇƽƱ ǿƛŜƪǳ ōȅƱŜǏ Řƭŀ wƻŘȊƛƴȅ 
wƻŘȊƛƴ ƻǇŀǘǊȊƴƻǏŎƛƻǿȅƳ ŘƻōǊȅƳ ǇŀǎǘŜǊȊŜƳΣ ǘȅƳ ƪǘƽǊȅ Ȋƴŀ ǎǿƻƧŜ ƻǿŎŜ ƛ ȍȅŎƛŜ ǎǿƻƧŜ ŘȊƛŜƵ Ǉƻ ŘƴƛǳΣ 
ƻŘŘŀǿŀƱŜǏ Ȋŀ ǎǿƻƧŜ ƻǿŎŜΦ  
 
 ² Řƴƛǳ ŘȊƛǎƛŜƧǎȊȅƳΣ ǎǘŀƧŜƳȅ ǿƻƪƽƱ /ƛŜōƛŜ ǇǊȊŜǇŜƱƴƛŜƴƛ ǿŘȊƛťŎȊƴƻǏŎƛŊΦ ²ŘȊƛťŎȊƴƻǏŏ ǿȅǇŜƱƴƛŀƧŊŎŀ 
ƴŀƳ ŘȊƛǏ ǎŜǊŎŀΣ ǇƱȅƴƛŜ ȊŜ ǏǿƛŀŘƻƳƻǏŎƛΣ ȍŜ ƧŜǎǘŜǏΣ YǎƛťȍŜ CŜƭƛƪǎƛŜΣ ǿƛŜƭƪƛƳ ŘŀǊŜƳΣ ƧŀƪƛƳ ƻōŘŀǊȊȅƱ ƴŀǎ 
5ƻōǊȅ .ƽƎΦ WŜǎǘŜǏ ǿƛŜƭƪƛƳ ŘŀǊŜƳ Řƭŀ wƻŘȊƛƴȅ wƻŘȊƛƴΣ ŀƭŜ ǘŀƪȍŜ Řƭŀ ǿǎȊȅǎǘƪƛŎƘ ƭǳŘȊƛ ƛ ǏǊƻŘƻǿƛǎƪ ƪǘƽǊŜ .ƽƎ 
ǇƻǎǘŀǿƛƱ ƴŀ ¢ǿŜƧ ŘǊƻŘȊŜΦ 5ƭŀǘŜƎƻ ƴŀǎȊŜ ƳȅǏƭƛ ƛ ǳŎȊǳŎƛŀ ƪƛŜǊǳƧŜƳȅ ŘȊƛǏ Řƻ /ƛŜōƛŜ ƛ ǊŀȊŜƳ Ȋ ¢ƻōŊ ǿƱŊŎȊŀƳȅ 
ƧŜ ǿ ǿƛŜƭƪƛŜ ŘȊƛťƪŎȊȅƴƛŜƴƛŜ .ƻƎǳΦ bƛŜ ŎƘŎŜƳȅ ǎƛť ǎƳǳŎƛŏΦ /ƘŎŜƳȅ ǿȅǏǇƛŜǿŀŏ ƴŀǎȊŜ ¢Ŝ 5ŜǳƳ ƛ chcemy 
.ƻƎǳ ŘȊƛťƪƻǿŀŏ Ȋŀ ǘƻΣ ȍŜ ƴŀǎȊŜ ƛƴŘȅǿƛŘǳŀƭƴŜ ƭƻǎȅ ǎƪǊȊȅȍƻǿŀƱ Ȋ ŘǊƻƎŊ ¢ǿŜƧ ƪŀǇƱŀƵǎƪƛŜƧ ǇƻǎƱǳƎƛΦ  

¢ƻōƛŜ ȊŀǏ  - ƪƻŎƘŀƴȅ hƧŎȊŜ CŜƭƛƪǎƛŜ ŎƘŎŜƳȅ ŘȊƛťƪƻǿŀŏΥ 

- Ȋŀ ǘƻΣ ȍŜ ǎǿŜ ȍȅŎƛŜ ǇƻǏǿƛťŎƛƱŜǏ ƴŀƳ ƛ ƴŀǎȊȅƳ ǊƻŘȊƛƴƻƳΣ 

- Ȋŀ ǘƻΣ ȍŜ ǎǿȅƳ ƪŀǇƱŀƵǎǘǿŜƳ ǎƱǳȍȅƱŜǏ ƴŀƳ ƴƛŜǳǎǘŀƴƴƛŜΣ 

- Ȋŀ ǘƻΣ ȍŜ ǎǿȅƳƛ ƳƻŘƭƛǘǿŀƳƛ ǿȅǇǊŀǎȊŀƱŜǏ ƛ ǿȅǇǊŀǎȊŀǎȊ ƴŀƳ Ʊŀǎƪƛ .ƻȍŜƎƻ aƛƱƻǎƛŜǊŘȊƛŀΣ ŎƘƻŏ 
Ƴȅ ǎŀƳƛ ŎȊťǎǘƻ ƴƛŜ ȊŘŀƧŜƳȅ ǎƻōƛŜ Ȋ ǘŜƎƻ ǎǇǊŀǿȅΣ 

- Ȋŀ ǘƻΣ ȍŜ ŎƘǊƻƴƛƱŜǏ ƴŀǎ ǎǿȅƳ ŎƛŜǊǇƛŜƴƛŜƳ Ȋŀ ƴŀǎ ƻŦƛŀǊƻǿŀƴȅƳΣ  

- Ȋŀ ǘƻΣ ȍŜ ƴŀǿǊŀŎŀƱŜǏ ƴŀǎ ǎǿȅƳ ǎƱƻǿŜƳΣ 

- Ȋŀ ǘƻΣ ȍŜ ǇŀǘǊȊȅƱŜǏ ƴŀƳ ƎƱťōƻƪƻ ǿ ƻŎȊȅ ƛ ǿ ǎŜǊŎŜΣ ŎȊŀǎŜƳ ƴƛŎ ƴƛŜ ƳƽǿƛŊŎΣ 

- Ȋŀ ǘƻΣ ȍŜ ŘȊƛŜƭƛƱŜǏ ƴŀǎȊŜ ǊŀŘƻǏŎƛ ƛ ƴŀǎȊ ōƽƭΣ 

- Ȋŀ ǘƻΣ ȍŜ ǇǊȊȅǿƻƱȅǿŀƱŜǏ ƪŀȍŘŜƎƻ Ȋ ƴŀǎ Ǉƻ ƛƳƛŜƴƛǳΣ 

- Ȋŀ ǘƻΣ ȍŜ ōȅƱŜǏ ƴŀƳ ǿƛŜǊƴȅΣ  

- Ȋŀ ǘƻΣ ȍŜ ǿ ƴŀǎ ƴƛŜ ȊǿŊǘǇƛƱŜǏ ƛ ŎƛŊƎƭŜ ƴŀ ƴŀǎ ƭƛŎȊȅǎȊΣ 

- Ȋŀ ǘƻΣ ȍŜ ƧŜǎǘŜǏ Řƭŀ ƴŀǎ ȊƴŀƪƛŜƳΣ ōȅ ŎƛŊƎƭŜ ƪƛŜǊƻǿŀŏ ǎƛť ƪǳ .ƻƎǳΣ 

- Ȋŀ ǘƻΣ ȍŜ ǘŀƪ ǇƛťƪƴƛŜ ƪƻŎƘŀƱŜǏ tŀƴŀ .ƻƎŀΣ YƻǏŎƛƽƱΣ tƻƭǎƪť ƛ ƪŀȍŘŜƎƻ Ȋ ƴŀǎΦ 

5ȊƛťƪǳƧŜƳȅ /ƛ Ȋ ŎŀƱŜƎƻ ǎŜǊŎŀΗ 
 
.ƻȍŜƳǳ aƛƱƻǎƛŜǊŘȊƛǳΣ ƪǘƽǊŜƎƻ ōȅƱŜǏ ƴƛŜǎǘǊǳŘȊƻƴȅƳ ƎƱƻǎƛŎƛŜƭŜƳΣ ǳŦŀƳȅΦ 
aŀǘŎŜ aƛƱƻǎƛŜǊŘȊƛŀΣ WŀǎƴƻƎƽǊǎƪƛŜƧ YǊƽƭƻǿŜƧ tƻƭǎƪi, Ciebie polecamy.  
wŀȊŜƳ ȊŜ ǏǿƛťǘȅƳƛ ¢ǿȅƳƛ tŀǘǊƻƴŀƳƛ ǿƛŜǊȊȅƳȅΣ ȍŜ ǘƻ ŎȊŜƎƻ ǇƻƧŊŏ ƴƛŜ ƳƻȍŜƳȅΣ ƴƛŜ ƧŜǎǘ ƴƛƎŘȅ 
ȊƱǳŘȊŜƴƛŜƳΦ 
hƧŎȊŜ CŜƭƛƪǎƛŜΗ tƻƳŀƎŀƧ ƴŀƳ ǿǇǊƻǿŀŘȊŀŏ ǿ ƴŀǎȊŊ ŎƻŘȊƛŜƴƴƻǏŏΣ ǿ ƴŀǎȊŜ ȍȅŎƛŜ ǘť ¢ǿƻƧŊ ǿǎǇŀƴƛŀƱŊ 
ŘŜǿƛȊťΥ αbƛŜ Ƴŀ ȊŀǎƱǳƎ  ƧŜǎǘ ǘȅƭƪƻ ŘƱǳƎ ǿŘȊƛťŎȊƴƻǏŎƛ ǎǇƱŀŎŀƴȅ .ƻƎǳ ƛ ƭǳŘȊƛƻƳΧ ǘŜǊŀȊ ƛ ƴŀ ǿƛŜƪƛΦέ !ƳŜƴΗ 
WŜȊǳΣ ǳŦŀƳȅ ¢ƻōƛŜΣ ȍŜ ǇǊȊȅƎŀǊƴŊƱŜǏ Řƻ ǎǿŜƎƻ aƛƱƻǎƛŜǊƴŜƎƻ {ŜǊŎŀ ƴŀǎȊŜƎƻ hƧŎŀ CŜƭƛƪǎŀΗ 

 Deo Gratias! 
 

ĂKs. Felkowi ò 
  
W Twoim b·lu 
    przy Tobie 
         modlitwŃ stajňé 
I choĺ m·wiŃ 
        Ũe  
         nie ma wyjŜciaé 
naszŃ przyjaŦniŃ 
       wierzň 
         w niemoŨliweé 

  
Zofia Zawadzka /12 V 15r. W-wa / 
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Testament Duchowy     
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Testament Duchowy     
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   Testament Duchowy     

  

 


